
Acta de reunió Acta 
número:

10102017

Hora d’inici:       19:30 h
Hora de 
finalització:

21:30 h

Lloc: Auditori Magis – Escola Intermèdia
Acte: Assemblea General Ordinària

MEMBRES DE LA JUNTA

Natàlia Ríos – Presidència Laura Pérez – Tresoreria
Víctor Rosell – Vicepresidència Vicente Serrano – Social i Pastoral 
Carme González – Secretària Jordi Morillas – Web 
Gonzalo Boltes - Comissions Amador Fernández – Comissions  
Sílvia Casas – Festa Josefina Pérez – Esports  
Marta Vilamajó – Menjador Anna Maria Canudas – EMK  
Carlos de Aguilera – Comissions (absent)

ORDRE DEL DIA

1. Lectura i aprovació de l’Acta de l’Assembles del 4 d’octubre de 2016.

2. Presentació de l’estat de comptes 2016-2017.

3. Aprovació del pressupost 2017-2018.

4. Lectura i aprovació de la memòria d’activitats de l’Associació 2016-2017.

5. Renovació càrrecs de la Junta de l’AMPAKOSTKA.

6. Precs i preguntes. 



S’inicia la reunió a les 19:30 hores amb una breu presentació dels actuals membres
de la Junta Directiva de l’AMPAKOSTKA.

1. Lectura i aprovació de l’Acta de l’Assemblea del 4 d’octubre de 2016:

En haver estat publicada i distribuïda a través de correu electrònic amb anterioritat
l’acta de l’anterior Assemblea General Ordinària de l’AMPAKOSTKA celebrada el 4
d’octubre de 2016, es procedeix a la seva aprovació sense esmenes per part dels
37 assistents.

2. Presentació de l’estat de comptes 2016-2017:

Per part de Tresoreria es presenta en primer lloc el resultat de l’exercici del curs
2016-2017,  el  balanç  global  dona  com a  resultat  un  superàvit  d’explotació  de
3.623,61 €:

RESULTAT D’ACTIVITATS D’EXPLOTACIÓ (Sense atípics)
Total Ingressos 38.830,82

- Recaptació torneig pàdel 2015/2016 -740,00 (1)
- Recaptació Mou-te -963,10 (2)

Total Ingressos Explotació 37.127,72

Total Despeses 33.862,57
- Despeses Mou-te (fons beques) -358,46 (2)

Total Despeses Explotació 33.504,11

Superàvit d'Explotació 3.623,61

(1) Torneig de pàdel corresponent a l’exercici 2015/2016, que es va haver de posposar
per la pluja i es va celebrar a l’Octubre del 2016.

(2) La recaptació del “Mou-te” ha estat de 963,10 €, les despeses directes de l’activitat
van ser de 358,46 €, per tant el benefici de la mateixa ha estat de 604,64 € pels
quals s’haurà de decidir destí durant l’Assemblea d’enguany.

Es presenta a continuació un resum de les principals magnituds tant pel que fa als
ingressos com a les despeses de l’AMPA.

Es detalla la evolució del dèficit de la festa en els últims 5 anys, on s’evidencia
l’esforç dels darrers anys en aconseguir una despesa menor i una major aportació
d’ingressos a través del que s’ha aconseguit reduir el dèficit fins els 2.839,76€:

 



Es facilita la informació sobre totes les partides tant de despeses com d’ingressos i
la  seva  evolució  respecte  a  la  previsió  inicial  reflectida  en  el  pressupost
corresponent al curs 2016-2017.

Així mateix, s’informa als assistents que, al igual que cada any, els comptes de
l’AMPA,  un  cop  tancats,  van  ser  auditats  per  2  pares  de  l’escola  voluntaris  al
setembre d’enguany, no havent detectat incidències.

3. Aprovació del pressupost 2017-2018:

Es presenta el  pressupost  per  al  curs 2017-2018, continuista  respecte els anys
anteriors. La quota anual dels socis continua sense canvis, sent de 34 € per família
en dos rebuts.

Queda aprovat el pressupost per part del assistents.

4. Lectura  i  aprovació  de  la  memòria  d’activitats  de  l’Associació  2016-
2017:

Es presenta, per part dels diferents membres de la Junta, la memòria d’activitats
portades  a  terme  durant  el  curs  2016-2017  i  que  es  troba  a  disposició  dels
membres  de  l’associació  a  través  de  la  web  de  l’AMPAKOSTKA
(www.ampakostka.org) així com en format físic pels assistents a l’assemblea.

Els  fets  més rellevants  del  curs  2016-2017 tractats  durant  l’assemblea  són  els
següents:

 Esports:

Aquest  curs,  i  com  a  novetat,  s’ha  realitzat  l’activitat  Mou-te  per  al  Kostka,
substituïnt l’antiga matinal esportiva i dirigida a totes les famílies de l’escola i no
només als participants en les activitats paraescolars esportives.

De caire solidari, va constar en una cursa solidària de les famílies pel Parc Güell i
diverses activitats  esportives amb la  participació  dels  monitors  de paraesoclars,
pares i nens.

Així mateix, es va muntar un bar solidari.

La recaptació provinent del bar i de les inscripcions a la cursa va ser de 604,64 €,
que  seran  destinats  tal  i  com  es  va  acordar  per  majoria  dels  assistents  a
l’Assemblea a beques per a sortides curriculars per aquelles famílies amb dificultats
econòmiques per assumir el cost de les mateixes.

Es projecta el vídeo amb el resum de la jornada.

Com cada any,  la  participació  de l’AMPA és decisiva  per  a la  realització  de les
Olimpíades de l’escola, que es van celebrar a la Mar Bella, amb la participació de
tots els alumnes de l’escola, els mestres i voluntaris de l’AMPA. La col·laboració
econòmica de l’AMPA en aquest esdeveniment engloba el pagament dels autocars i
les medalles.



 Menjador:

Tal i com es va acordar en l'anterior Assemblea, el curs passat es va realitzar dues
visites al menjador per part de pares de l’escola. S’espera que durant aquest curs
que comença es puguin fer també més visites amb famílies interessades en fer-les.
Sempre  de  forma voluntària,  sorpresa  i  durant  l’hora  habitual  de  menjador  de
l’escola.

Pregunta un pare assistent si les visites es poden realitzar per franja d’edat. 

(resposta)  La visita es produeix durant l’horari de menjador i atès que les hores
assignades de menjador són molt seguides, en una mateixa visita es pot observar
la dinàmica de diversos grups.

Es fa esment de la gran col·laboració obtinguda per part de l’empresa encarregada
de la cuina (Rocadino) durant aquest curs, la qual s’ha materialitzat en una xerrada
informativa per esclarir els dubtes sorgits entre les famílies i en l’aportació tant de
tapes i entrepans calents com de personal per a la seva realització durant la festa.

Aquesta  col·laboració  serà  possible  durant  aquest  curs,  atenent  a  les  reunions
mantingudes amb Rocadino i a la seva bona disposició.

 Solidaritat:

La recaptació del curs 2016-2017 en activitats solidàries ha estat de 4.592 €, a
través de les següents iniciatives:

Activitat Recaptació

Marató de TV3 1.190 €

Barcelona Màgic Line 1.600 €

Cinema Solidari + Polseres 1.082 €

La recaptació ha anat directament a les institucions promotores (Marató de TV3 al
compte de la Marató i Barcelona Màgic Line al compte de Sant Joan de Deu) i el
cinema solidari a l’escola per complementar les hores de vetlladors per NEE.

 Activitats formatives i EMK:

Es presenten els resultats del taller de  Física & Química a la cuina, impartit  de
forma gratuïta per part d’un pare de l’escola i amb una fantàstica acollida per part
de les famílies. Amb 45 participants dels cursos de PRI5 fins a BAT2, que van poder
assistir junt amb les seves famílies.

Donat el format el número d’assistents és limitat. 

Pregunta una mare si no es podria ampliar l’aforament  (resposta) es plantejarà
algun altre format per poder donar cabuda a un número més gran de participants.

La idea és repetir l’activitat donat l’èxit de convocatòria (les places disponibles es
van omplir en unes poques hores) estudiant un nou format.

Es projecta el vídeo amb el resum de la jornada.



Així mateix durant el curs s’han realitzat 3 xerrades informatives sobre diversos
temes en col·laboració amb l’escola.

Des de la junta de l’AMPA es demana que si algú té algun tema que pugui semblar
interessant  o  que  generi  alguna  inquietud  el  plantegi  a  través  de  l’adreça
comunicació@ampakostka.org per tal de tenir-ho en compte per a les xerrades del
nou curs 2017-2018.

Com a novetat d’aquest curs, s’ha ofert el servei de canguratge, el cost del qual ha
estat assumit per l’AMPA.

 Festes:

Durant  aquest  curs  les  festes  més  significatives  han  estat  la  cavalcada  de  les
carteres reials, el carnestoltes i la festa Ampakostka.

Pel que fa a la cavalcada, el format ha estat el mateix que els dos darrers anys,
participant  a  la  cavalcada  del  barri,  amb  implicació  per  part  dels  alumnes  de
l’escola, en concret els alumnes de PRI6 que van realitzar tots els ornaments dels
participants (corones, cinturons ...) i els guarniments dels camions.

Es van llençar més de 700 kg de confeti i com a novetat es va repartir berenar pels
participants.

Aquest any es va celebrar el carnestoltes a l’escola, fet reclamat durant molt de
temps i que finalment s’ha pogut coordinar amb l’escola i amb el barri amb una
gran rua que va recórrer els carrers entre l’escola infantil i l’escola intermèdia, amb
una  gran  participació  de  les  famílies  i  la  col·laboració  tant  de  l’escola  com de
l’Ajuntament del barri.

La rua va finalitzar al pati de l’escola intermèdia on es van servir 800 berenars per
als més de 750 inscrits. Vam comptar amb una batukada per part dels Trons del
Baró, imprescindibles ja en tots els actes celebrats des de l’AMPA.

Es projecta el vídeo amb el resum de la jornada.

Respecte la festa Ampakostka, un any més ha estat un èxit tant d’assistència com
de activitats per a totes les edats.

Ha estat un any amb grans novetats pel que fa a la gestió de la festa Ampakostka,
les principals han estat:

- Kostkis:  s’ha  incorporat  el  pagament  a  través  d’una moneda pròpia,  els
kostkis,  que ha tingut  gran acceptació,  fet  que  fa  molt  probable  que es
mantingui en els propers cursos. 

- Atraccions de pagament: S’han ofertat així mateix atraccions de pagament,
que per una banda han permès reduir la despesa en la festa i per una altra
controlar les cues en les mateixes.

- DJ pati central: hem apostat pel DJ Jofre al pati central, aposta arriscada
que ha funcionat molt bé i que intentarem repetir aquest curs.

mailto:comunicaci%C3%B3@ampakostka.org


- Activitats  patrocinades:  vam  poder  comptar  amb  activitats  gratuïtes
patrocinades  per  diversos  proveïdors:  British  Council  (taller  en  anglès),
Giotto  (cessió  de  material  per  realitzar  un taller  de  sensibilització),  Club
Natació  Catalunya  (masterclass  de  Zumba  amb  la  Marisol)  i  Ioga  Sala
Trigon.

- Aportació de Rocadino: entrepans calents i tapes calentes (patates fregides i
croquetes) així com cessió de personal per a la seva preparació.

- Subvenció  de  l’Ajuntament  de  Barcelona:  després  de  molts  tràmits  i
presentar  una  instància  amb  tota  la  documentació  vam  optar  a  una
subvenció de l’Ajuntament de Barcelona de 500 € que han ajudat a reduir el
dèficit de la festa.

Agraïment  especial  pels 170 voluntaris  que han fet  possible l’organització  de la
festa. Agraïment també al fet que cada vegada hi ha més gent disposada i cada
vegada costa menys aconseguir arribar a la xifra de voluntaris necessaris.

 Proposta de Noves iniciatives pel Crus 2017-2018:

El nou curs ha començat amb novetats a la vista:

- Benvinguda  MOPI3: S’ha  realitzat  per  primera  vegada  un  berenar  de
benvinguda per les famílies de MOPI 3, en què es va gaudir  d’una tarda
distesa la pati del sol amb animació i begudes patrocinades per l’AMPA.

- Cursa de la dona: S’han reservat 100 dorsals per a la cursa de la dona
(actualment les inscripcions lliures estan exhaurides). La circular informativa
sortirà en breu, com a punt clau per aquest primer any es recorda que la
convocatòria és exclusivament per a mares del Kostka. La inscripció es farà
a través d’un formulari Google, per rigorós ordre d’entrada fins exhaurir els
100 dorsals. Tant el pagament com la recollida de dorsals es farà de forma
presencial a les escoles, informarem amb temps de quins dies hi serem. La
recollida  de  dorsals  i  bossa  de  la  corredora  es  farà  probablement  el
divendres 10/11/2017, just abans de la cursa. 

- Loteria de Nadal: Es faran participacions del número 23467, de 5€ (4€ en
loteria i 1€ de donatiu). Els diners recaptats aniran íntegrament a activitats
NEE, tal i com s’ha acordat entre els assistents a l’Assemblea.

- Mercat de segona mà de llibre de text i roba escolar: es realitzarà a
l’escola el dia 28/06/2018. Es concretaran els detalls en acostar-se la data.

Queda aprovada la memòria d’activitats.



5. Renovació de càrrecs de la junta de l’AMPAKOSTKA

Es projecta el vídeo institucional de l’AMPA, i es presenta la relació de membres de
la junta actual.

Es dona la benvinguda als quatre nous membres que s’incorporen voluntàriament a
la Junta durant l’Assemblea:

- Lluïsa Novell

- Anna Díez

- Tomàs Couso

- Carles Flores

Es recorda a l’Assemblea la importància de col·laborar activament amb la Junta per
tirar endavant totes les activitats per aquest curs 2017-2018. 

6. Precs i preguntes

En el torn de precs i preguntes els assistents han plantejat els següents punts. La
junta  en  aquells  casos  en què  no  s’han  pogut  resoldre  durant  l’Assemblea,  es
compromet a analitzar-los i tan aviat com es disposi d’una resposta fer arribar a les
famílies:

- Creació d’una comissió de pares per donar visibilitat  als gegants de l’escola,
participant en rues que actualment s’estan fent on participen altres escoles del
barri.

- Creació d’un grup de batukada propi de l’escola.

- Estat  del  camí  escolar,  així  com  plantejament  de  queixes  pel  que  fa  a  la
seguretat  en  l’entorn  de  l’escola  infantil.  S’exposa  que  per  part  del  RACC
existeix un estudi per racionalitzar els carrers adjacents al Parc Güell que hauria
de millorar la circulació en aquella zona. Es proposa demanar aquest estudi.

- Es  planteja  que  el  sistema  d’ajuts  econòmics  de  l’escola  no  té  uns  criteris
definits ni públics.

- En relació a l’excedent actual de tresoreria (aprox. uns 40.000€) s’acorda la
creació d’una comissió que treballi durant el curs actual en l’estudi de propostes
per tal de presentar-les durant la següent Assemblea.

- Interès  per  les  obres  de  seguretat  a  l’escola  infantil.  Per  part  de  la  Junta
s’exposen les obres realitzades fins a la data.

- Es pregunta el motiu de canvi de la gespa del pati del sol (escola infantil) per
terra tècnic.

- Desacord amb els preus dels llibres i les llicències digitals que es consideren
excessivament cars.

- Es demana major difusió per a la jornada del Mou-te ja que moltes famílies no
van rebre prou informació ni a temps.



- Disconformitat amb la obligatorietat de motxilla de l’escola a MOPI5. Exposen
així mateix que això no succeeix a MOPI4.

- Es reclama que el pícnic que s’ofereix en les excursions no és de prou qualitat.
Així mateix es manifesta la queixa de començar el curs realitzant una excursió
amb preu elevat.

- Incidències amb les adreces del delegats a l’inici de curs.

Sense més temes a tractar, s’aixeca la reunió de la qual s’estén aquesta acta a les
21:30h.


